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Abstract (en)
[origin: WO8804089A1] In order to make a probe having a concave attack face, a continuous acoustic transition blade (5) is used. Said blade is
metallized (7) and is in common contact with all the front metallizations (6) of the piezoelectric elements of the probe. The rear metallizations (8) of
the elements terminate electrically and independently backwards of the probe. As a result, the electric connection of the piezoelectric elements is
simplified. Said probe is usable in experiments with ultrasounds where good focusing is desired.

Abstract (fr)
Dans l'invention pour réaliser une sonde à face d'attaque concave, on utilise une lame (5) de transition acoustique continue. Cette lame est
métallisée (7), et est au contact en commun de toutes les métallisations avant (6) des éléments piézo-électriques de la sonde. Les métallisations
arrières (8) des éléments débouchent électriquement indépendamment vers l'arrière de la sonde. Il en résulte que la connexion électrique des
éléments piézo-électriques est simplifiée. Cette sonde est utilisable dans des expériences avec ultrasons où une bonne focalisation est recherchée.
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